
 

 Zápis ze zasedání komise kultury č. 10/2020 dne 8. 1. 2020 konaného od 
17 hodin v budově ÚMČ Praha 10, místnost č. 113.  
 
Přítomni: Mgr. Veronika Špalková Kuželová, Vlasta Čepičková, Mgr. Pavel 
Kappel, Ing. Michal Klich, Mgr. Magdalena Paseková, Jan Priester, Mgr. Jitka 
Rothová, Martin Šmíd, Adéla Žofková 
  
Omluveni: Romana Čekalová, Jan Mikulecký 

 
Hosté: Radovan Koutský, Petra Vaňková (stálý host) 
 
 
Program:  
1. Schválení programu  
2. Vyhodnocení úkolů z minulé KK 

3. Vyhodnocení kulturních akcí na rok 2020  
4. Různé  
5. Shrnutí úkolů 

 
 
1. Zahájení a schválení programu  
 
Předsedkyně kulturní komise Mgr. Veronika Špalková Kuželová přivítala 
všechny přítomné členy KK a hosty a dala hlasovat o schválení programu.  
 
 
2. Vyhodnocení úkolů z minulé komise 

 
Všichni Mgr. Špalková Kuželová poděkovala členům KK, kteří jí 

zaslali vyhodnocení pozitiv a negativ jednotlivých kulturních 
akcí za rok 2019, ty sepsala do přehledu a seznámila s ním 
členy komise.  

 
Všichni vytvoření knihy „uhříněveských pohádek“ tohoto úkolu se 

ujala Mgr. Rothová, která si tento úkol vezme za svůj, 
diskutovalo se o výrobních nákladech na jeden výtisk knihy 
a s tím spojeným počtem výtisků. Komise se dohodla na 
vytvoření nové hodnotící komise pro tuto knihu, jejími členy 
jsou: Mgr. Rothová, Mgr. Kappel, Mgr. Špalková Kuželová a 
Martin Šmíd. 

 
 
Ing. Michal Klich prověřil na OŽPD u pí Zákorové zda je možnost udělat 

zábor na náměstí Bří Jandusů pro pořádání pouti v roce 
2020. Paní Zákorová sdělila, že je zde komplikace v otočce 



linky MHD a bude tedy nutný souhlas DP HMP. Proto bylo 
usneseno, že se budeme zamýšlet nad jiným prostranstvím, 
kde bude možné akci uspořádat.  

 Co se týče příležitostných výstav v Uhříněveském muzeu ve 
2. pol. 2020 přimlouvá se za to, aby vzhledem 
k plánovaným úpravám byla plánována až tradiční vánoční 
výstava. 

 
V. Čepičková prověřila na OŽPD u  Ing. Sopouškové, že začátkem května 

2020 nejsou neplánovány žádné výkopové a stavební práce 
v Husově parku a nebudou se plánovat. Neručí za havarijní 
stav, který by mohl event. výjimečně nastat. 

 
Mgr. Paseková informace o každoročním opakování akce s panem 

Fischerem podá na příští komisi. 
 
Petra Vaňková informovala komisi, že přemístění vývěsek při vhodných 

klimatických podmínkách není problém, obtížné je 
zakoupení nových, které nejsou navrženy v rozpočtu na rok 
2020. Sdělila nové nastolení v systému umístění plakátů, 
dle připomínek na minulé komisi, který by měl vést k lepší 
přehlednosti.  

 
Mgr. Veronika Špalková  
Kuželová  zaslala všem členům KK mapku s návrhem, kde by se 

mohly umístit nové plakátovací plochy, aby se k těmto 
návrhům vyjádřili. Návrhy byly jednohlasně přijaty. Mgr. 
Špalková Kuželová předloží opětovně do RMČ návrh s 
mapkou na umístění plakátovacích ploch. 

 
Martin Šmíd požádal komisi, aby se zamyslela a požádala znovu RMČ o 

nové plakátovací plochy (plakátovací válce)  
 Upozornil na možnost využití velké plochy na rohu školky U 

Nadýmače.  
 
Mgr. P. Kappel doporučil, abychom se opět zabývali plochou u zastávky 

autobusů naproti restauraci „U Karla“, kde by měla MČ 
Praha 22 velkou lukrativní informační plochu. 

 
Radovan Koutský protože ještě nejsou známy veškeré údaje zažádal o 

přeložení úkolu na příští komisi. 
 
  

3. Vyhodnocení proběhlých kulturních akcí 2019 

 
Velikonoce   klady: dílny pro děti, podium s interprety, zvláště dětské 



soubory, stánky + káva pana Růžičky 

nedostatky: nedostatečné množství dílen se špatnými typy 
stánků (pro dětské aktivity),  
nedostatečné občerstvení – velice „hospodské“, malý výběr 
nedostatečný výběr druhů řemesel 
resumé: v roce 2020 posílit počet dílen ve větším počtu 
party stanů, občerstvení se pokusíme zlepšit, ale myslíme 
si, že primárním cílem akce není občerstvení, pokusíme se 
též zajistit více řemeslníků – akce proběhne 4. dubna 2020 
od 14 do 19 hodin na náměstí před uhříněveským muzeem, 
v této souvislosti Ing. Klich požádal, aby byl program hotov 
tak, aby mohl být zveřejněn v březnovém Uhříněveském 
zpravodaji. 
 

Akce Vánoce rozsvícení vánočního stromku 
    

   klady: dostatek lidí, osvětlení stromku 

   nedostatky: nedostatek občerstvení, špatné osvětlení  
   špatné ozvučení, změnit místo, vyšší podium 

resumé: v roce 2020 se vynasnažíme zlepšit osvětlení a 
ozvučení, akce proběhne o 1. neděli adventní 29. listopadu 
2020 na prostranství před radnicí. 

    

Akce Mikuláš klady: skvělé aktivity pro děti, zázemí 
nedostatky: špatně zvolená svatá trojice, tuto již nezvat, 
pozdní příchod, nezvládnuto z důvodu mnoha návštěvníků 

resumé: v roce 2020 se komise pokusí zajistit hlavní trojici 
aktérů z řad členů DS UCHO akce proběhne v sobotu 5. 
12. 2020 v Divadle U22. 
 

Akce koncert 
R. Pachmana klady: hojná návštěvnost, vybrané peníze putují ve 

prospěch DD ve Stránčicích 

nedostatky: nevhodné reflektory,  
resumé: KK navrhuje akci Pachmana nechat proběhnout v 
prostorách Divadla U22, akce by měla proběhnout 6. 12. 
2020. 
 

Akce Vánoční 
trhy    klady: rozvržení prostoru, stánky s lepší    
    nabídkou, pestřejší program, velký ohlas stánek s kovářem 
   a lití olova        
   nedostatky: málo aktivit pro dospělé 

resumé: termín trhů by se dle některých členů komise měl 
přesunout na 1. adventní neděli tj. na 29. 11. 2020, někteří 



členové chtějí ponechat, aby si lidé zvykli na stejnou 
skladbu adventních akcí každý rok. 
    

Akce betlém klady: akce měla po všech stránkách kladné hodnocení, 
všichni zúčastnění mohli nasát vánoční atmosféru, důstojné 
prostředí 

 nedostatky: špatně zvládnutý začátek – zvukař, časově 
posunutý program, jídlo nedostatečné 

 resumé: o místě a zlepšení kritizovaných skutečností se 
bude ještě na komisi diskutovat na dalších KK, podobná 
akce by měla proběhnout o 4. neděli adventní 20. 12. 2020. 

 Informovat účastníky této akce, že akce je charitativní 
„přines a vem“  

 
Akce troubení klady: velice zdařená akce, k této akci neměl nikdo žádnou 

výtku, pan Šmíd vyslovil přání, zda li bychom mohli 
vychovat mladé trubače, kteří by každoročně troubili při 
různých příležitostech. Zjistit zábor parkoviště před 
kostelem na tuto akci v příštím roce 

nedostatky: posluchači na parkovišti před kostelem a 
nebezpečí kolize s přijíždějícími účastníky bohoslužby 

 
Nejdiskutovanějším a největším nedostatkem adventních 
akcí bylo, že akce nekoordinoval moderátor. Komise se 
dohodla, že na všechny větší akce by bylo v budoucnu 
příhodné mít moderátora. 

 
Petra Vaňková  měla připomínku a doporučila na příští adventní dobu, 

přemístit obytný karavan prodejce stromků, na méně 
exponované místo  

 
Mgr. P. Kappel doporučuje příští akce např. Vánoce uchopit tak, aby měly 

jednotnou koncepci, je zapotřebí člověka, který bude 
dohlížet na produkci. 

 
Ing. M. Klich požádal o hlasování, zda-li komise odsouhlasí odměnu 

panu Jiřímu Langovi za zapůjčení betlémů pro Vánoční 
výstavu v uhříněveském muzeu. Komise jednohlasně 
odsouhlasila navržení 2000,- Kč panu Langovi a doporučila 
RMČ ji schválit. 

 
 
4. Různé  

 komise schválila jednohlasně návrh, aby pan Radovan 
Koutský byl RMČ jmenován stálým členem komise kultury. 

 



 
Mgr. P. Kappel požádal členy komise, aby si opětovně prostudovali 

dokument „Pojetí kultury“ a na příští komisi se k tomuto 
tématu vyjádřili. 

 
Radovan Koutský požádal přítomné členy komise, aby se zařazením nových 

akcí posečkali po zasedání ZMČ na schválení rozpočtu. 
 
 
6. SHRNUTÍ ÚKOLŮ 

 
Všichni prostudování dokumentu „Pojetí kultury“ 
 a do příští komise vyjádření členů jak se k tomu postaví. 
 
Radovan Koutský ověří pozemky pro plakátovací plochy, zda li jsou v 

majetku MČ Praha 22. 
 
Mgr. Rothová zajistí do příští KK hrubou kalkulaci výroby na knihu 

“uhříněveských pohádek“. 
 
Mgr. Veronika Špalková  
Kuželová  předloží opětovně do RMČ návrh s mapkou na umístění 

plakátovacích ploch.  
  

 
Kulturní komise se shodla na potřebě nových míst s výlepovými plochami. V 
přiloženém obrázku jsou místa, která dle komise jsou třeba opatřit nástěnkami, které 
by sloužily jako výlepová plocha pro plakáty akcí v Uhříněvsi. 
Na RMČ je, zda by se přikláněla k názoru zajistit firmu, která by tyto plochy dosadila 
a dále je spravovala, anebo zda by se o ně staral zaměstnanec úřadu. Tyto plochy by 
měly jednotlivé předem dané části př. oddělení divadlo, oddělení koncerty, oddělení 
akce škol, atd., které by se neprolínaly a občané by věděli, kam se mohou dívat. 
 
Jednotlivá místa 1. křižovatka Františka Diviše a ulice Pstružná 

2. prostor u uhříněveského nádraží 
3. blízko obchodu Billa - u nové restaurace Cihelna 

4. plocha u autobusové zastávky Nové náměstí, na plotě bývalé 
pošty (včlenit místo plotová pole) 
5. náměstí Protifašistických bojovníku křižovatka s ulicí Salačova 

6. u Penny 

7. plot u MŠ U Nadýmače 

 
Mgr. Paseková Informace o každoročním opakování akce s panem 

Fischerem. 
 
Byl schválen termín následující komise a to 5. února 2020 v 17 hodin v  
zasedací místnosti č. 113 v budově ÚMČ Praha 22. 
 



 
 
 
Zapsala: Vlasta Čepičková 

tajemnice komise 

 
 
Souhlasí: Mgr. Veronika Špalková-Kuželová 

předsedkyně komise 

 
 


